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Schriftelijke Vragen artikel 59 RvO Provinciale Staten Overijssel  
 

 
Datum  : 01 10 2020  
 

Naam & fractie : Kees Hofstee, VVD 
 
Onderwerp : strijd tegen de energieslurpende terrasheaters 
 
 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Overijssel, 

Met verbazing heeft de fractie van de VVD kennis genomen van de ‘strijd’ die Overijssel 

wil voeren tegen de ‘energieslurpende terrasheaters’! De terrasheater die essentieel is 

voor het verwarmen van de terrassen en het voortbestaan van de horeca in onze 

provincie. De horeca heeft juist nu extra oppervlak nodig en die ruimte is er vaak alleen 

buiten. 

Wij hebben de indruk dat de horeca, die het op dit moment erg zwaar heeft, onterecht in 

een negatief frame wordt geplaatst. Dat lijkt ons niet nodig. Wij zien de ‘strijd tegen de 

energieslurpende terrasheater’ dan ook niet als een goede bijdrage om de horeca te 

laten overleven. 

We strijden graag met u, maar dan voor het overleven van de horeca in deze moeilijke 

tijden. Meer comfort en ruimte op de buitenterrassen in de winter is dan erg belangrijk. 

Hiervoor zouden wij graag meer aandacht vragen. 

Wij willen naar aanleiding van de kop van dit persbericht dan ook het College vragen om 

de volgende art 59-vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Wij denken dat de ‘strijd tegen de energieslurpende terrasheater’ een negatieve 

uitwerking kan hebben op de momenteel noodlijdende horecasector. Heeft het 

college zich deze consequenties gerealiseerd? En zo ja, waarom is deze kop dan 

geplaatst? 

 

2. Waarom kiest u voor de ‘strijd met energieslurpers’ terwijl u zich ook had kunnen 

richten op de kwaliteitsimpuls die gegeven wordt aan het comfort voor de 

bezoekers van de terrassen, de wens van zowel horecabezoekers als 

ondernemers?  

 
3. Welke kansen ziet u om deze negatieve toonzetting in de media om te buigen 

naar een positieve kwaliteitsimpuls voor de horeca, een impuls die de sector 

verder helpt? De komende winter heeft ze dat zo hard nodig. Dit kan bijvoorbeeld 

door financieel bij te dragen aan de comfortkussens waarbij de ondernemers ook 

de mogelijkheid hebben om de heaters te behouden voor het comfort van hun 

gasten 

Volgens ons ligt hier een prachtkans om een maatregel die goed is voor het milieu op te 

pakken vanuit het belang van de horeca ondernemer die graag meer comfort en ruimte 

wil. Duurzaamheids- en ondernemersbelangen gaan zo hand in hand. 

Graag zien wij hierop uw reactie tegemoet. 

Kees Hofstee 

VVD Overijssel 
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